

香港董氏慈善基金會「青少年聽眾」計劃  
The Tung Foundation Young Audience Scheme  
「青年躍動·樂韻飛揚」會員禮物換領 & 優秀表現獎  
Vivace! Bonus Points System: Gift Redemption & Outstanding Member Awards

**2018/19 申請表格 Application Form**

請以英文正楷填寫 Please write in BLOCK LETTERS

會員姓名 Name: \_\_\_\_\_ 會員編號 Membership No.: \_\_\_\_\_

電話 Telephone: \_\_\_\_\_ 電郵 Email: \_\_\_\_\_

**1. 禮物換領 Souvenir Redemption #1**

禮物 Souvenirs	所需分數 Bonus Stamps	換領數量 Quantity
港樂精選音樂會門票 2 張 Two tickets for a HK Phil designated concert: #2 <b>《聲動香港》 Sounds of Hong Kong</b> 地點: 香港文化中心音樂廳 Venue: Hong Kong Cultural Centre Concert Hall <input type="checkbox"/> 2019 年 11 月 1 日 (五) 晚上八時 1 Nov 2019 (Fri) 8pm  <b>《安魂曲:莫扎特對決薩里耶利》 Requiem: Mozart vs Salieri</b> 地點: 香港文化中心音樂廳 Venue: Hong Kong Cultural Centre Concert Hall <input type="checkbox"/> 2020 年 5 月 15 日 (五) 晚上八時 9 Nov 2018 (Fri) 8pm	25	
港樂精美紙膠帶一卷 One roll of HK Phil Masking Tape	20	
港樂限量版A4膠文件夾一個 One HK Phil Limited Edition A4 Folder	10	
港樂-成功音樂家日記 One HK Phil - My Practice Diary	5	

#1 禮品數量有限，先到先得，換完即止。港樂有權隨時更改禮品換領之細則而無須負上任何責任。

Gifts are limited in quantity and will be offered on a first-come, first-served basis.

The HK Phil reserves the rights to replace the gifts as deemed suitable.

#2 如欲換領音樂會門票，請在方格內註明您的場次選擇。(1為先; 2為後)

門票只供獲獎人士及其親友使用。已獲贈之門票不可退款及退換，所有遺失之門票亦將不獲補發。

For concert tickets, please indicate your preferred priority in the boxes. (1: more preferred; 2: less preferred)

Concert tickets are for HK Phil Junior and a relative or friend only. Tickets are not refundable or exchangeable.

In case of lost tickets, replacement tickets will not be reissued.

**2. 優秀表現獎 Outstanding Member Awards**

我希望申請優秀表現獎 銅獎 / 銀獎 / 金獎，本人自 \_\_\_\_\_ 年起加入此計劃，現附上 2 / 4 / 6 場港樂音樂會門票票尾。

I wish to apply for the Outstanding Member Bronze / Silver / Gold Award.

I have joined the scheme since year \_\_\_\_\_, and attached 2 / 4 / 6 HK Phil concerts tickets stubs for this application.

**申請方法 Application Method**

**截止日期: 2019 年 8 月 31 日 Deadline: 31 Aug 2019**

• 傳真 Fax: (852) 2721 5443 / 電郵 Email: [yas@hkphil.org](mailto:yas@hkphil.org)

• 請附上印有積分的會員咭副本，樂團工作人員將於收到申請表格後四星期內與閣下聯絡。

Please attach a photocopy of your membership card showing the accumulated bonus points.

Our staff will contact you in four weeks after receiving the application form.

簽署 Signature : \_\_\_\_\_ 申請日期 Application Date: \_\_\_\_\_